
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 474 af 26. juni 2017 (alm. del). Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra René Gade (ALT). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Astrid Fandrup 
  

24. juli 2017 
J.nr. 2017-3995 
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Offentligt
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for merprovenuet, hvis grundskyldspromillen for konventio-

nelle landbrugsbedrifter blev sat op til samme niveau som beboelsesejendomme, men 

grundskyldspromillen for økologiske bedrifter vedblev på det nuværende niveau. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar forventes fremsendt snarest muligt efter sommerferien. 

 


